
 

 

Komuniké ze zasedání Komise ženského fotbalu ze dne 24. 8. 2022 od 14:00 v Třebíči 

 

Přítomni:  

                   Jaroslava Rinnerová, Miroslava Fousková (online), Hana Výmolová, Miroslav     

                   Zbořil, Aleš Meloun, Petr Zapletal, Jakub Tomek 

Omluveni:  

                   Eliška Nováková 

Hosté:  

                   Radek Zima, Zdeněk Psotka, Marek Opočenský 

Program jednání: 

1. Reprezentace 
2. Změna ve složení KŽF – M. Zbořil 
3. NSA projekt, FIFA covid relief - update 
4. Šéftrenéři mládeže – rozdělení na Elite a for all 
5. Diskuse 

 
Komise vzala na vědomí informace o aktuální stavu všech reprezentačních týmů, včetně jejich 

programu na měsíce září a říjen 2022.  

Komise vzala na vědomí zprávu, že novou hlavní trenérkou reprezentace U-15 bude Olga 

Kušnierová. V termínu od 3. do 5. 10. proběhne přípravný tuzemský kemp, který bude zahrnut 

do oficiální termínové listiny na období podzim 2022.  

Komise vzala na vědomí informaci sportovně technického ředitele, dle které v nadcházejícím 

období nebudou plánovány reprezentační srazy v žádné z věkových kategorií na dobu před 

zahájením soutěžního ročníku. 

Komise vzala na vědomí informaci o koordinaci reprezentačních srazů tak, aby srazy 

v kategoriích ženy, U19 a U17 probíhaly ve stejných termínech (shodná reprezentační okna). 

Komise bude dané východisko reprodukovat orgánu zodpovědnému za tvorbu termínových 

listin, tím je STK.      



 

 

Členové komise diskutovali, zda je slučitelná pozice hlavního trenéra reprezentačního týmu 

s působením v klubu.  

Komise se zabývala dalším působením člena komise pana Miroslava Zbořila. Přítomní členové 

komise se jednomyslně usnesli, že pan Zbořil setrvá v komisi, a to minimálně do 31. 12. 2022.  

Komise vzala na vědomí návrh sportovně technického ředitele na zvolení Hany Výmolové do 

sportovní rady. Návrh podpořili jednomyslně všichni přítomní členové komise.  

Komise vzala na vědomí výzvu sportovně technického ředitele na přípravu podkladu pro 

novelizaci licenčního manuálu FAČR v oblasti ženského fotbalu.  

Komise vzala na vědomí informaci, že byly schváleny finanční prostředky z dotačního 

programu NSA. Program je rozdělen na dva pilíře: a) reprezentace, b) kluby. Dále je 

v programu zahrnut i projekt šéftrenérů.  

Na základě projektu by měli kluby Slavia Praha, Sparta Praha a 1. FC Slovácko získat finanční 

prostředky na pozice trenérů v dorostenecké a žákovské kategorii i na další zástupce 

realizačních týmů.  

Členové komise naléhavě vyzývají nejvyšší představitele FAČR, aby byly specifikovány 

konkrétní parametry dotačního programu, aby mohly být realizovány konkrétní kroky 

k vyčerpání finančních prostředků.   

Komise vzala na vědomí informaci, že do projektu šéftrenérů se chce nově zapojit Baník 

Ostrava.   

Komise byla srozuměna s komunikací členky komise Hany Výmolové s finančním ředitelem, 

dle které má komise vydefinovat oblast, do které by mohla směřoval další část finanční 

podpory z programu FIFA covid relief. 

Členové komise se shodli, že případná další finanční podpora by měla směřovat klubům 

hrajícím první ligu v žákovských kategoriích. 

Komise se usnesla, že další jednání se uskuteční ve čtvrtek 15. 9. 2022 v 13:00 v sídle FAČR.  

 


